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Предложенная в России реформа государственных унитарных предприятий предполагает полный от-

каз от этой организационно-правовой формы. Такой подход не может не вызвать критических замечаний. 

В этой связи авторы рекомендуют обратиться к опыту Китая, который разработал и внедряет комплексную 

программу модернизации государственных предприятий. В статье сделан вывод о возможности приме-

нения такого опыта, даны предложения по осуществлению реформирования государственных предприя-

тий.
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The proposed reform of state enterprises in Russia is based on the concept of total elimination of this type of organizations. 

Such a concept is a cause of some critical remarks. The authors recommend examining experience of the PRC, because 

this country has developed and implemented a comprehensive program for the modernization of state-owned enterprises. 

There is a conclusion that Chinese experience is worth to use, also the authors make some comprehensive recommendations 

concerned the reform of sole state enterprises. 
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